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چرا رابطه نکونام و فولاد به جدایی رسید؟
فــولاد و نکونــام کــه در 
چندین ســال گذشته مسیر 
موفقیت آمیزی را سپری کرده 
بودند، در شرایط بسیار عجیبی 
از هم جدا شــدند و حالا این 
تیم بدون ســرمربی خود در 
یک دیدار بسیار دشوار مقابل 
الهلال قــرار خواهد گرفت. به 
گزارش ایسنا، اگر چه فولاد توانست با شکست الفیصلی عربستان تاریخ سازی کند 
و برای اولین بار به مرحله یک چهارم نهایی لیگ قهرمانان آسیا راه یابد اما فضای 
اردوی کاروان فولاد با استعفای نکونام و موافقت باشگاه با استعفای این مربی آنطور 
که باید نیست و فولاد فضای فوق العاده عجیب و بی سابقه ای را پشت سر می گذارد. 
اما این ماجرایی نیست که از دوحه شروع شده باشد و ریشه های این اتفاق را باید 
در ایران و قبل از سفر تیم به قطر برای شرکت در لیگ قهرمانان آسیا دنبال کرد؛ 
برای دیدن نخستین نشانه های بحران باید به فرودگاه اهواز برگشت و به چهره تک 
تک بازیکنان در فرودگاه اهواز دقت کرد. گویا انگیزه از شاگردان نکونام گرفته شده 

بود اما ماجرای این همه غم در چهره بازیکنان چه بود؟
چند روز قبل...

حدود یک هفته قبل از اعزام تیم به آسیا، سه شکست متوالی در لیگ برتر کار 
دست نکونام داد و مدیران فولاد که اعتراض هواداران را بلندتر از قبل نسبت به نتایج 
می شــنیدند، تشکیل جلسه دادند تا در خصوص همکاری با نکونام تصمیم گیری 
کنند. هرچند اخبار ضد و نقیض می گوید جلسه خروجی خاصی نداشته و هیات 
مدیره تصمیم به ادامه همکاری می گیرد اما ســرمربی فولاد که تیمش در آستانه 
یک بازی بزرگ و تاریخ ســاز برای باشگاه فولاد بود، در این مقطع انتظار تشکیل 

چنین جلسه ای را نداشت و همین عامل ناراحتی او و حتی شاگردانش می شود.
حضور در قطر و تنهایی نکونام

فولاد به قطر می رود اما خبری از مدیرعامل باشگاه نیست؛ آن هم در تورنمنت 
مهمی که فولاد با شکست الفیصلی می توانست برای اولین بار به یک چهارم نهایی 
صعود کند و تاریخ ســازی کند و شــاید نکونام همین جا بیش از روزهای قبل که 
خبرهایی از اختلاف نظر بین او و رادکیا، سرپرست مدیرعاملی باشگاه بود، احساس 
تنهایی کرد؛ جایی که مدیران باید قبل از این بازی حساس با حضور در اردوی تیم 

و وعده پاداش، به برد در این دیدار کمک می کردند.
یک روز قبل از بازی با الفیصلی

نکونام با آرامش زیادی در نشســت خبری قبل از بازی با الفیصلی شرکت کرد 
و یک جمله او تیتر رســانه ها شد؛ »آمده ایم که تاریخ سازی کنیم« اما هیچ کس 

نمی دانست در پشت این جمله چه تصمیمی وجود دارد.
تاریخ سازی و استعفا

فولاد بازی با الفیصلی را برد و همانی شــد که نکونام می خواست؛ صعود فولاد 
به یک چهارم نهایی برای اولین بار اما گویا برخی معادلات برهم خورد! نکونام در 
نشســت خبری تصمیم به کناره گیری گرفت تا به کار خود با فولاد خاتمه دهد؛ 
تصمیمی که ایراد داشت ولی دیگر ادامه همکاری برای نکونام و فولاد میسر نبود 

و سرمربی سابق فولاد گفت »برای بازی بعد دیگر روی نیمکت فولاد نیستم.« 
معادلات به هم خورد؟

گفته می شــود که تصمیم مدیران فولاد در آخرین جلســه، ادامه همکاری با 
نکونام بود اما خبرهای ضد و نقیض دیگری هم می گوید قرار بوده همکاری نکونام 
و فولاد در صورت شکســت برابر الفیصلی تمام شود اما نکونام با صعود تیمش به 
یک چهارم نهایی لیگ قهرمانان، معادلات را به هم می زند و پیش دستی می کند 

و از سمت خود کنار می رود.
استعفا بغض یک ماهه نکونام بود

بعد از این استعفا، علی رغم این که انتظار می رفت مدیریت باشگاه فولاد واکنش 
نشان دهد و تیم و سرمربی شان را به آرامش دعوت کند اما از این اقدامات خبری 
نبود و مثل همیشــه باشگاه فولاد در ســکوت خبری فرو رفت تا همین سکوت 
ابهاماتی مثل اختلاف نظر بین نکونام و رادکیا را بیشــتر از قبل نشان دهد. البته 
ســخنگوی باشگاه نیز اســتعفای نکونام را بغض یک ماهه این سرمربی دانست و 
این یعنی مشــکلاتی بین نکونام و باشگاه وجود داشته است؛ مشکلاتی که حتی 

در خصوص چگونگی سفر تیم به قطر و امکاناتی که باید برای تیم فراهم می شد.
تایید اختلاف نظر

بالاخره اختلاف نظر بین نکونام و باشــگاه از سوی سخنگوی فولاد تایید شد، 
هرچنــد که مرادی تاکید داشــت بگوید اختلاف نظر آن قدر بزرگ نیســت که 
دردسرساز شود اما همین که استعفا و علنی شدن این اختلاف نظر پیش از بازی 
مهم و حســاس با الهلال، آرامش کاروان فولاد را در قطر به هم زده اســت، یعنی 

باشگاه فولاد و سرمربی این تیم در یک مقطع حساس، حرفه ای رفتار نکردند.
موافقت با استعفای نکونام

بالاخره مدیریت باشگاه فولاد تصمیم گرفت به قطر برود اما به گفته سخنگوی 
باشــگاه، او »برای تماشای بازی« به این کشــور رفت و حتی گفته نشد که برای 
حل مشکلات و احتمالا مخالفت با استعفای نکونام این کار را می کند. البته گفته 
سخنگوی باشگاه درست بود چرا که آن ها با استعفای نکونام موافقت کردند و در 
بیانه خود هم از قبول خواسته هواداران به علت نتایج ضعیف فولاد سخن به میان 

آوردند.
نقطه مبهم در آسیا

فــولاد باید با الهلال، نایب قهرمان جام جهانی باشــگاه ها دیدار کند؛ دیداری 
که حداقل از نظر ســخت افزاری با تفاوت های زیادی بیــن دو تیم برگزار خواهد 
شــد و حالا فولاد بدون ســرمربی خود یعنی جواد نکونام پای به زمین مســابقه 
می گذارد که این مساله به معنی دوچندان شدن مشکلات فولاد در این دیدار است 

و دستیارهای نکونام، رهبری تیم را برابر الهلال بر عهده خواهند داشت.

پای درد دل قوی ترین مرد جهان
جهانــی  مســابقات  قهرمــان 
مســتریونیورس در رشته قوی ترین 
دربــاره  کیلوگــرم  مــردان ۱۰۵- 
ســختی های مالی این ورزش گفت: 
بــا این جوایز مســابقات نمی توانیم 
تمــام زندگی خودمــان را مدیریت 
کنیم اما برخی مشکلات و بدهی ها 
را می توانیم پشــت سر بگذاریم. میلاد عباس آبادی  در گفت وگو با ایرنا در مورد 
ســطح مسابقات جهانی مســتر یونیورس ۲۰۲۳ که در ایران برگزار شد، اظهار 
داشت: سطح مسابقات خیلی بالا بود و بعضی از حریفان را می شناختم و در بین 
آن ها از قهرمانان جهان نیز حضور داشــت. در ایران ورزشکارانی داریم که جزو 
سه نفر برتر ایران هستند و این مقام ها باعث می شود که سطح سختی مسابقات 
بسیار متفاوت باشــد. با این حال با آمادگی خوبی در مسابقات حاضر شدم و با 
کمک خدا و تلاش بسیار حتی در یکسری از آیتم ها مثل اسکات تعادلی توانستم 
رکورد همه را بزنم و مقام اول را کســب کنــم. قهرمان ۳ دوره ۱۰۵- کیلوگرم 
ایران در خصوص نقش فدراسیون پرورش اندام در برگزاری این مسابقات عنوان 
کرد: فدراسیون خیلی خوب از ما حمایت داشت و یکی از عالی ترین اسکان ها و 
وعده های غذایی را برای ما پیش بینی کرده بود. تقریبا همه چیز برای ما رایگان 
بود و خرجی نداشــتیم و بابت این موضوع از مسئولین فدارسیون متشکرم. اگر 
همین مسابقه را خارج از ایران می رفتیم، فقط هزینه رفت  و آمد و اسکان به ۶۰ 
یا ۷۰ میلیون تومان می رسید و در این وضعیت اقتصادی هرکسی توان شرکت 
در مســابقه را نخواهد داشت. قهرمان سنگین وزن جهان با اشاره عدم حمایت 
و حضور صدا و ســیما از رشته قوی ترین مردان، گفت: این مسابقه قرار بود در 
کرمانشاه برگزار شــود اما مکان برگزاری به شهرستان رامسر منتقل شد و این 
موضــوع باعث کمبود تبلیغات میدانی و عدم حضور مخاطبان کافی در ســالن 
برگزاری بود. هر ســال منتظریم که صدا و سیما به مسابقات ما بیاید اما خبری 
نمی شــود. یکی از دلایل تغییر رشــته من از وزنه برداری به قوی ترین مردان، 
همین دیده شــدن در رسانه ملی بود اما نمی دانم چرا خبری نمی شود و سراغ 
ما نمی آیند. مسئولین کمی به ورزش ما نگاه خوبی داشته باشند و اجازه بدهند 
باز هم مســابقات قوی ترین مردان در تلویزیون پخش شــود. وی درباره جوایز 
نفرات برتر مسابقات جهانی مستریونیورس خاطر نشان کرد: جوایز خوبی برای 
جایگاه های برتر در نظر گرفته شــد و من بــه عنوان نفر اول، ۲۵۰۰ دلار برنده 
شدم. مسابقات کشور امارات که شرکت کردم، خیلی از این امکانات را نداشتیم 
و حتــی جایزه ای هم درکار نبود. فقط توانســتم کارت حرفه ای بگیرم. اینطور 
نیست که بگوییم با این جایزه می توانیم تمام زندگی خودمان را مدیریت کنیم 
اما برخی مشکلات و بدهی ها را پاسخگو است ولی بیشتر از آن نه. در واقع برای 
عشق به این رشته است که ورزش حرفه ای را ادامه می دهیم نه آنکه نگاه مالی 

داشته باشیم.

نگاه

خبر

تیم ملی بسکتبال ایران برای نهایی کردن حضورش در 
جام جهانی امروز ساعت ۹:۳۰ صبح به وقت تهران در ژاپن 

به مصاف این تیم می رود.
به گزارش ایســنا، تیم ملی بســکتبال ایران در شــهر 
تاکاساکی ژاپن به مصاف تیم ملی ژاپن می رود و بعد از آن 
از توکیو راهی هنگ کنگ می شوند تا برابر چین قرار گیرد. 
در صــورت برتری ایران در یکی از این دیدارها، بلندقامتان 
ایران سهمیه جام جهانی را کسب خواهند کرد. اگر ایران در 
نخســتین دیدار با ژاپن شکست بخورد، در آستانه از دست 
دادن جام جهانی قرار خواهد گرفت چرا که چین به مراتب 
رقیب قدرتمندتری است و ملی پوشان باید از این رقابت و 

فرصت بازی با ژاپن استفاده کنند. 
دو شکســت ایران مقابل قزاقستان کار را برای شاگردان 
سعید ارمغانی ســخت کرده است؛ خصوصا با توجه به این 
قانون که فیفا بازی رودررو را ملاک نخست برای رتبه بندی 
تیم ها قرار داده اســت و این مساله باعث شده ملی پوشان 

بسکتبال ایران برای صعود کار دشواری داشته باشند.
مهم ترین ســتاره ایــران یعنی حامد حــدادی به علت 
مصدومیت و انجام عمل جراحی، تا پایان فصل باشــگاهی 
قادر به حضور در میادین نیست و سعید ارمغانی باید فکری 

به حال جای خالی سنتر بزرگ تیم خود کند.
ژاپن که پیش از این به جام جهانی راه یافته اســت، در 
پنجره ششم رقابت های انتخابی مقابل ایران و بحرین بازی 
خواهد کرد. ایران در رده بیستم رنکینگ جهانی فیبا است 

که بالاتر از ژاپنی است که در رده سی و هشتم قرار دارد.
علاوه بر این ژاپن در بازی های رسمی در تقابل مستقیم 
مقابل ایران معمولا عملکرد خوبی نداشته است. آنها در سال 
۲۰۲۲ در پنجره چهارم مسابقات انتخابی در آسیا با نتیجه 
۶۸ بر ۷۹ شکست خوردند. همچنین ژاپن در مرحله گروهی 

جام ملت های آسیا نیز با نتیجه ۷۶ بر ۸۸ شکست خورد.
با این حال، در بازی تدارکاتی که در ماه آگوست در ایالت 

میاگی برگزار شد، ژاپن دو بازی برابر ایران را پیروز شد.
ژاپن دیدار رفت دو تیم در انتخابی جام جهانی را با نتیجه 
۷۹ بر ۶۸ مقابل ایران و شاگردان سعید ارمغانی واگذار کرده 

است.
ژاپن میزبــان جام جهانی بســکتبال ۲۰۲۳ اســت و 

حضورش در این رقابت ها قطعی است. 
یوکی توگاشی بازیکن ۲۹ ساله تیم ملی ژاپن و کاپیتان 

این تیم در مورد اشــتیاق خود برای پنجره ششم مسابقات 
مقدماتی جام جهانی ۲۰۲۳ در آســیا که از این هفته آغاز 
می شود صحبت کرد و گفت: این دیدار آخرین پنجره قبل از 
جام جهانی خواهد بود، بنابراین ما برای پیروزی در دو بازی 
متوالی آماده می شــویم. ایران بازیکنان بزرگی دارد و باخت 
اخیــر ما به ایران نیز انگیزه ما را دوچندان کرده اســت که 
بتوانیم در این دیدار برنده شویم. ما ۱۰۰ درصد روی اولین 

بازی مان مقابل ایران تمرکز خواهیم کرد.
جاش هاکینسون، بسکتبالیست دو رگه آمریکایی که برای 
تیم ملی ژاپن بــازی می کند نیز گفت: وقتی برای اولین بار 
وارد ژاپن شدم، شوک فرهنگی را تجربه کردم و مدتی طول 
کشید تا سازگار شوم. به لطف حمایت اطرافیانم، چیزهای 
خوبــی درباره ژاپن  و فرهنگ آن یاد گرفتم. می خواســتم 
محبت های کسانی را که از من حمایت کردند، جبران کنم. 
الان خــودم را یک بازیکن مهم در تیــم می بینم. تصمیم 
گرفتم بازیکن ملی شوم زیرا می خواستم بسکتبال را در ژاپن 
دنبال کنم و می خواهم محبت ها را جبران کنم. خوشحالم 
کــه می توانم در اردوی تیم ملی شــرکت کنم و برابر ایران 
قرار گیرم. زمان زیادی طول کشــید تا بتوانم تابعیت خود 

را دریافت کنم و اکنون انگیزه زیادی برای درخشش دارم.
ترکیب تیم ملی ژاپن نسبت به بازی دفعه قبل برابر ایران 
تغییــر کرد و ۶ بازیکن برای اولین بــار در این اردو حضور 
دارند و در واقع سامورایی ها با آرایشی جدید برابر ایران قرار 

خواهند گرفت. 

لیونل مسی از فرصت دو روز تعطیلات تمرینات پاریس 
نهایت استفاده را برد و به بارسلونا سفر کرد.

به گزارش »ورزش ســه«، فوق ستاره آرژانتینی پس از 
گل تماشایی که در واپسین لحظات دیدار با لیل وارد دروازه 
این تیم کرد، چند روز تعطیلات خود را در کنار دوســتان 
و هم تیمی های سابقش ســپری کرد. دیدار لیونل مسی با 

رفقایش سوژه رسانه ها شده است.
پاریس در هفته های گذشته نتایج بسیار ضعیفی کسب 
کرده و آن هــا حالا برای دیدارهای بعــدی نیز نیمار را در 
اختیار ندارند و اکنون تمام امیدها به مسی و امباپه است تا 

شکست برابر بایرن را در آلمان جبران کنند.
پس از شکســت برابر مارسی و کنار رفتن از رقابت های 
جام حذفی، مسی و یارانش برابر موناکو و بایرن نیز شکست 
خوردند و اگر ضربه تماشــایی لئو در ثانیه های پایانی نبود، 
آن هــا چهارمین بازی متوالی بدون پیــروزی را نیز تجربه 

می کردند.

در روزهایــی که اخباری مبنی بر عــدم تمدید قرارداد 
مسی به گوش می رسد، هواداران بارسلونا امیدوار هستند تا 
اسطوره تیمشان یک بار دیگر لباس این تیم را بر تن کند و 
حالا حضور او در این شهر، یک بار دیگر طرفداران بلوگرانا را 

به بازگشت فوق  ستاره امیدوار کرده است.
لاپولگا قبل از پیوســتن مجدد به تمرینات پاری ســن 
ژرمن، چند روز تعطیلات خود را در اســپانیا به سر می برد 
و شــب گذشته از این فرصت استفاده کرد و با یوردی آلبا و 

بوسکتس دیدار کرد.
لیونل مسی پس از ۴ ماه، اکنون در بارسلونا است.  مسی 
با همسرش و دو هم تیمی سابق خود در بارسلونا شام خورد: 
یوردی آلبا و ســرخیو بوســکتس، نیز با همسران خود در 
این مراســم شــرکت کردند. علاوه بر این، پپه کاستا که از 
ســال های اولیه حضور در بارسلونا دست راست لئو بوده، به 

همراه همسرش در این مراسم حضور داشتند.
آنتونلا، همسر مسی، در حساب اینستاگرام خود نوشت: 

»شب کوچک با دوستان«، جایی که تصویری دستته جمعی 
در یکی از خیابان های محله بورن، منطقه ای از بارســلونا با 

خیابان های باریک و پر از رستوران های فراوان را به اشتراک 
گذاشت.

پلــی آف لیگ برتر والیبال که ۸ تیم برتر مرحله گروهی 
این رقابت ها در آن شرکت دارند نشان دهنده مشکلات فنی 

و همینطور نقاط قوت والیبال ایران است.
به گزارش ایرنا، با پایان مرحله گروهی لیگ برتر والیبال 
ایران، مرحله پلی آف این رقابت ها از روز یکشنبه  هفته جاری 
آغاز شد. تا الان صعود شــهداب یزد به نیمه نهایی قطعی 
شده و پاس گرگان و هورســان رامسر هم در که در تعداد 
پیروزی برابر هســتند باید در بازی سوم به میدان بروند تا 

حریف شهداب در نیمه نهایی مشخص شود. 
فارغ از اینکه کدام تیم ها می توانند در نهایت راهی فینال 
لیگ برتر والیبال شــوند مرحله پلی آف این رقابت ها که ۸ 
تیم برتر مرحله گروهی در آن حضور دارند نمایانگر ســطح 
والیبال ایران است. بیشتر بازیکنان مطرح والیبال ایران در 
ایــن ۸ تیم حضور دارند و به همین خاطر می توان عملکرد 
این بازیکنــان را در بخش های مختلف با اســتانداردهای 
جهانی مقایســه کرد. با توجه به VIS هر بازی که نشــان 
دهنده عملکرد بازیکنان است مشخص شد که والیبال ایران 

در بخش مدافعان روی تور یا همان سرعتی زنان با مشکلات 
جدی روبروست. حتی بازیکنی همچون سید محمد موسوی 
که تجربه سال ها بازی در تیم ملی ایران و لیگ های اروپایی 
را را دارد هــم عملکرد فوق العاده ای نداشــته و در بازی با 
پیکان تنها موفق به کســب ۳ امتیاز در دفاع روی تور شده 

است.
ایــن نقطه ضعــف والیبال ایــران را در تیــم ملی هم 
شاهد هســتیم و نمی توان انتظار داشت کادرفنی تیم ملی 
در کوتاه مدت نســبت به حل این معضــل اقدام کنند. در 
دریافت ها هم وضعیت والیبال ایران چندان مساعد نیست. 
با توجه به این مســئله لازم و ضروری است که رفع چنین 
ضعف های فنی در تیم های ملی پایه و همچنین در باشگاه ها 
مورد توجه قرار بگیرد. اگر والیبــال ایران داعیه حضور در 
جمع برترین قدرت های والیبال دنیا را دارد نباید در برخی 
پست ها تا این حد با کمبود بازیکنان تراز اول روبرو باشد و 
به همین خاطر باید توقعات از تیم ملی والیبال متناسب با 

ظرفیت ها و توانمندی هایش باشد و نه بیشتر.

بسکتبال ایران بر سر سفره ژاپن به صرف جام جهانی

مسی بازگشت به بارسلونا را کلید زد!

نقطه ضعف والیبال ایران در پلی آف به چشم آمد

ســرمربی تیم فوتبال جوانان ایران گفت: فوتبال ایران از 
بحث گلزنی و مهاجم رنج می برد.

بــه گزارش  مهر، صمد مرفاوی در حاشــیه تمرین تیم 
فوتبال جوانان ایران درباره آخرین شــرایط این تیم قبل از 
اعزام به مسابقات قهرمانی آسیا گفت: تیم های صعود کننده 

به مسابقات قهرمانی آســیا خوب و باکلاس هستند. ما در 
سید چهارم بودیم و با استرالیا، قطر و ویتنام همگروه شدیم. 
توانمندی بازیکنان ما بالا است. برای ما فرقی نمی کند با چه 
تیمی بازی می کنیم. باید آماده باشــیم با بهترین تیم آسیا 

هم بازی کنیم و از فوتبال ایران دفاع کنیم.

وی در خصــوص اینکه آیا حمایــت لازم از تیم جوانان 
صورت گرفت؟ تاکید کرد: از زمان اســتعدادیابی، نفراتی را 
انتخــاب و روی آنها کار کردیم. به مســابقات کافا و مرحله 
مقدماتی در قرقیزستان رفتیم. برنامه را به کمیته جوانان و 
فدراســیون از همان زمان کافا دادیم. مرحله به مرحله جلو 
رفتیم. هر ماه یک اردوی ۱۰ روزه داشــتیم. مشکلی نبود. 
اردوهای داخلی انجام شد. به بلاروس، عمان و اردن رفتیم 
ولی در مرحله آخر که باید قوی تر کار می کردیم، برنامه ما 
انجام نشد. متاســفانه در تهران ماندیم. تقاضا داشتیم یک 
اردوی خارج از کشــور داشته باشیم که با توجه به شرایط 
برای فدراسیون مقدور نبود. می توانستیم سه بازی خارجی 
در ترکیه، پرتغال و یکی دو کشور دیگر انجام بدهیم. به هر 

حال کارمان را در ایران پیش بردیم.
سرمربی تیم جوانان گفت: مشــکل بازی تدارکاتی بود 
که نتوانستیم تیمی را دعوت کنیم و خودمان هم به خارج 
از ایران نرفتیم. تیم های لیگ برتری هم درگیر مســابقات 
لیگ و حذفی بودند. در لیگ دســته اول هم رقابت سنگین 
است. مجبور شدیم با تیم های امید بازی کنیم که تیم های 
بدی هم نبودند. می خواســتیم تاکتیک هایمان را در زمین 
پیاده کنیم. نهایتــاً این اردو فردا تمام می شــود و فردا به 
ازبکســتان می رویم. مرفاوی در خصــوص خط حمله تیم 
جوانان و اینکه آیا در تیمش کســی مثل »صمد مرفاوی« 

گلزن دارد؟ گفت: داریم ولی متاسفانه، متاسفانه فوتبال ما از 
این مسئله در خط حمله رنج می برد. با سابقه ای که فوتبال 
ایران داشــت، الان هم در سطح بالا گلزنی کم است. خیلی 
تلاش کردیم تا مهاجمان سرزن و بلندقد داشته باشیم که 
متاسفانه نبود. هرچه در فوتبال ایران هست، هافبک دفاعی 
اســت که آموزش می بینند. دست روی هرکسی گذاشتیم 
گفتند هافبک دفاعی است. مگر یک تیم چند هافبک دفاعی 
می خواهد؟ تمام تیم های پایه با سیستم ۱-۳-۲-۴ و با دو 
هافبــک دفاعی بازی می کننــد در حالی که رقبایمان یک 
هافبک دفاعی دارند. نمی توانیم ساختار فیزیکی فوتبالمان 

را عوض کنیم. ذات فوتبالمان همین است.
وی همچنین درباره همکاری باشگاه ها با تیم امید و بحث 
حضور میلاد کُر و امین حزباوی گفت: از تمام مربیان پایه و 
حتی مربیان لیگ برتری که در تیم شان بازیکن داریم، چه 
همکاری کردند چه نکردند، تشــکر می کنم. اوایل مشکلی 
نداشــتیم. همه می آمدند و با مــا کار می کردند. به محض 
اینکه بازیکنان شکل گرفتند، همکاری مقداری کم شد ولی 
امیدوارم این همکاری ادامه داشته باشد. ما مشکلی نداریم. 
میلاد کر آمد و با ما تمرین می کند. همینطور حزباوی، چون 
آنها هم در فوتبال ملی حضور دارند و منافع فوتبال ملی در 
باشگاه های آسیا هســتند، هم برای من و هم برای فوتبال 

ایران خیلی مهم است.

صمد مرفاوی:

مهاجم بلندقد و سرزن پیدا نکردیم

ابعاد جدیدی از مســابقات سطح یک باشگاهی فوتبال 
آسیا منتشر شــد که خبر خوبی برای باشگاه های ایران به 

شمار می آید.
به گزارش فارس، کنفدراسیون فوتبال آسیا دو ماه پیش 

فرمت جدید مسابقات در سطح باشگاه فوتبال قاره کهن را 
تغییرات گسترده داد.

طبق اعلام AFC فرمت جدید مســابقات باشــگاهی 
فوتبال آســیا از ســال ۲۰۲۴-۲۰۲۵ در ۳ سطح متفاوت 

با حضور ۷۶ باشــگاه برگزار خواهد شد. ۳ تورنمنت جدید 
AFC برای فوتبال باشگاهی آسیا به شرح زیر است:

۱-سطح یک: با حضور ۲۴ تیم ) ۱۲ تیم از غرب آسیا و 
۱۲ تیم از شرق آسیا(

۲-ســطح دو: با حضور ۳۲ تیــم در ۸ گروه ۴ تیمی به 
رقابت می پردازند

۳- ســطح ســوم: با حضور ۲۰ تیم در ۵ گروه ۴ تیمی 
باهم رقابت می کنند

بدین ترتیــب در فرمت جدید لیگ قهرمانان آســیا و 
AFC کاپ دیگــر برگزار نخواهد شــد و این ۳ تورنمنت 

جایگزین این دو تورنمنت خواهد شد.
شبکه »دبی اســپورت« به صورت اختصاصی دست به 
افشــاگری از ابعاد جدید فرمت جدید مسابقات باشگاهی 

آسیا پرداخت.
طبق اعلام رســانه اماراتی پاداش ســطح یک مسابقات 
باشگاهی آسیا از ۴ میلیون دلار سابق برای قهرمان آسیا به 
۱۴ میلیون دلار)تقریبا ۶۵۰ میلیارد تومان( افزایش می یابد. 
یعنی AFC تقریبا پاداش ۴ برابری را نسبت به گذشته به 

تیم قهرمان تقدیم می کند.

نکته دیگر در مسابقات سطح یک باشگاهی آسیا برگزاری 
این مسابقات از مرحله یک چهارم نهایی تا فینال به صورت 

متمرکز در یک کشور است.
همچنین از مرحله یک چهارم نهایی باشگاه های شرق و 
غرب آسیا باهم رقابت خواهند کرد. میزبانی مسابقات هم به 
صورت منظم یک ســال به میزبانی یک کشور غربی و سال 

بعد به میزبانی یک کشور شرقی برگزار خواهد شد.
۲۴  تیم شــرکت کننده در سطح ۱ مسابقات باشگاهی 
آسیا به این شکل خواهد بود که ۱۲ تیم از غرب و ۱۲ تیم 
از شــرق آســیا خواهد بود. ۸ تیم برتر راه یافته از مرحله 
گروهی به صورت رفت و برگشت مرحله یک هشتم را بازی 

خواهند کرد.
این خبر برای باشــگاه های کشورمان خبر خوبی است. 
بمــب پولی AFC بــرای ســامان دادن وضعیــت مالی 
باشــگاه های فوتبال می تواند بســیاری از مشــکلات مالی 
باشگاه های بزرگ کشورمان یعنی استقلال و پرسپولیس را 
حل کند. سرخابی ها سال گذشته به دلیل مشکلات مالی و 
عدم صدور مجوز حرفه ای از حضور در لیگ قهرمانان آسیا 

محروم شدند.

پاداش 650 میلیاردی در انتظار سرخابی ها!


